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Présents/Aanwezig : 
Volley Belgium : Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever),  
Volley Vlaanderen : Luc Declercq, Johan Van Riet 
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Commissies : Arturo Di Giacomo ( NSC-CNA) , Johan Somers ( NOC-CNR), Pieter Walbers ( Liga A Dames) 
 

Verontschuldigd / Excusés : Jean-Paul De Buysscher (volmacht aan Luc Declercq) , Marc Spaenjers (EM-liga) 

 
Commissies         Commissions 
 
 

1. COMPETITIE (Johan Somers) 
  

Johan Somers presenteert het uitgewerkte schema 
van de nieuwe competitiestructuur ( unaniem 
goedgekeurd in werkgroep door alle deelnemers), 
opgesteld door de ad hoc werkgroep (J. Somers, 
M. Loppe, E. Davaux, G. Juwet).  

 
 Bij de heren 
De huidige 3 ‘nationale’ niveaus worden hervormd 
tot vier, die allen echt nationaal zijn: 

- LIGA   : 10 ploegen  
- NAT 1 : 12       “          (+ 1, TSV) 
- NAT 2 : 2*12    “ 
- NAT 3 : 4*12    “ 

Vanaf het vijfde niveau verhuist de competitie naar 
de vleugels. ( door de vleugels verder uit te 
werken samen met de onderliggende provincies.) 

Invoering : 2020-2021 
 
Bij de dames wordt een zelfde formule nagestreefd 

- LIGA   : 10 ploegen  
- NAT 1 : 12       “          (+ 1, TSV) 
- NAT 2 : 2*12    “ 
- NAT 3 : 4*12    “          (+1) 

Invoering : 2021-2022 (overgang duurt jaar langer 
om effect op dalen en stijgen geleidelijk aan in te 
voeren) 

 
Bespreking door de RvB 
- Pieter vindt een Liga A Dames met 10 ploegen 

een prima oplossing welke verdedigbaar is 
naar de liga dames en een oplossing biedt voor 
de huidige overdosis aan wedstrijden in Liga A 
Dames.. De LA Dames zal een voorstel doen 
voor een stabiele formule ‘competitie met PO’. 

- NOC suggereert een afzonderlijke 
bekercompetitie ‘tussen de vleugels’, voor de 
niveaus 3 en 4.  

- De communicatie naar de clubs moet klaar zijn 
voor 30/12. De mededeling met uitleg wordt nu 
al opgesteld. 

- De hervorming stelt andere eisen aan de SR, 
en de NSC zal moeten inzetten op vorming. 

- Voor alle nationale niveaus telt slechts één 
reglement (geen regionaal verschil toegelaten 
in reglementering en homologatie). 

1. COMPÉTITION (Johan Somers) 
 
Johan Somers présente le schéma détaillé de la 
nouvelle structure de la compétition, élaborée et 
approuvée à l’unanimité par le groupe de travail ad hoc 
(J. Somers, M. Loppe, E. Davaux, G. Juwet). 
 
 
 Chez les messieurs 

Les 3 niveaux «nationaux» actuels sont reformés à 
quatre, tous véritablement nationaux: 

- LIGUE: 10 équipes 
- NAT 1 : 12      "             (+1, TSV) 
- NAT 2 : 2 * 12   " 
- NAT 3 : 4 * 12   " 

A partir du cinquième niveau, la compétition intègre les 
ailes ( à développer par les ailes en collaboration avec 
les provinces). 
Introduction: 2020-2021 

 
Pour les dames on recherche une formule similaire 

- LIGA: 10 équipes 
- NAT 1: 12 "(+1, TSV) 
- NAT 2: 2 * 12 " 
- NAT 3: 4 * 12 "(+1) 

Introduction: 2021-2022 (la transition prendra une année 
de plus afin d’adoucir l’effet sur les descentes-montées ) 
 
 
Discussion du Conseil d’Administration 
- Pieter estime que l’idée d'une Ligue A Dames à 10 

équipes est une solution défendable auprès de la 
Ligue puisque elle offre une solution à l’excès de 
matches dans cette Ligue. Les LA Dames feront une 
proposition pour une formule stable "compétition avec 
PO". 

- La CNR suggère l’organisation d’une coupe séparée 
«entre les ailes», pour les niveaux 3 et 4. 
 

- La communication à l’attention des clubs doit être 
prête avant le 30/12. L'exposé argumenté est déjà en 
préparation. 

- La réforme exigera du nouveau des arbitres, et la 
CNA devra se concentrer sur la formation. 

- Il n'y a qu'une seule réglementation pour tous les 
niveaux nationaux (pas de différence régionale pour 
la règlementation et l’homologation) 



- NSC en NOC zullen gemeenschappelijk 
werken aan de harmonisatie van regels & 
homologatie 

 
Volgende stap:  
 
De competitiehervorming wordt ter goedkeuring 
voorgelegd aan de raden van bestuur van beide 
vleugels. Voor Volley Vlaanderen op 3 december, 
voor FVWB einde november. 

 
 

- La CNA et la CNR travailleront ensemble sur 
l'harmonisation des règles et l'homologation 

 
 

Étape suivante : 
 
La réforme de la compétition sera présentée pour 
approbation aux Conseils d’Administration des deux 
ailes. Pour Volley Vlaanderen c’est ce 3 décembre, pour 
FVWB c’est fin novembre.  

2. BEACH  (Johan Van Riet) 
 
Evaluatie 2018: 
- Materiaalbeheer = aandachtspunt 
- Alle organisatoren 2018 zijn opnieuw 

kandidaat voor 2019, maar Aalst & Genk 
zijn in competitie voor WE 6-7/7 

- Een nieuw kandidaat (Booischot) is positief 
onthaald en vervangt het tornooi van 
Middelkerke. 

- NBC zoekt uit hoe ze een 1- of 2 sterren-
toernooi kan organiseren, en Johan zal te 
rade gaan bij de collega’s van NEVOBO 

- Een voorstel om de kostenvergoeding 
voor SRs op te trekken van 65 naar 85 
euro zal voorgesteld worden aan VV. 

2. BEACH (Johan Van Riet) 

 
Évaluation 2018: 
- Gestion du matériel = point d’attention 
- Tous les organisateurs 2018 sont à nouveau 

candidats pour 2019, mais Alost et Genk sont en 
compétition pour le WE du 6-7 / 7 

- Un nouveau candidat (Booischot) est accueilli 
positivement et il remplace le tournoi de Middelkerke 

- CNB cherche comment organiser un tournoi 1 ou 2 
étoiles et Johan consultera les collègues de 
NEVOBO 

- Une proposition d’augmenter le remboursement aux 
arbitres de leurs frais, de 65 à 85 euros sera 
présentée à VV. 

3. NSC (di Giacomo) 
 
- Er is 1 kandidaat voor de post van voorzitter 
NSC ( = Arturo di Giacomo). Stemming binnen 
raad van bestuur. 
- de video-challenge afspraken (zie RvB 21/08) 

moeten verplicht door de Liga nageleefd 
worden, ook voor wat betreft het verplicht 
opstellen van lijnrechters, zelfs bij de ‘League 
Trophy’.  De afspraken zullen volgend jaar ook 
opgenomen worden in het competitiereglement  
De raad van bestuur en de NSC beslissen 
samen om geen uitzondering toe te staan met 
betrekking tot de niet-aanduiding van 
lijnrechters voor de Liga Trophy. Bij wijze van 
tegemoetkoming worden uitzonderlijk de 4 
lijnrechters betaald door de federatie in het 
kader van de opleiding van lijnrefs voor EK 
2019. 

- een video-challenge zal gebruikt worden bij de 
bekerfinale (info van G. De Dobbeleer) 

- de NSC zal trachten gebruik maken van de 
komst van de Spaanse topscheidsrechter 
Susana naar Luik op 18/12 om een gratis 
trainingssessie te organiseren. 

- de NSC meeting (200 deelnemers) in Elewijt 
zal plaats hebben op 25/01. Op de agenda 
mogelijk een punt over fiscaliteit, meer bepaald 
over de wet ‘onbelast bijverdienen’ die naar 
verluidt en volgens info van sociaal secretariaat 
de verwachtingen helemaal niet inlost. 

- A. Di Giacomo wenst de E-code van de 
videosharing, teneinde de beelden te kunnen 
(her)bekijken. Te vragen aan Marnix. 

 
 

3) CNA (di Giacomo) 
 

- Il y a 1 candidat pour le poste de président CNA 
(di Giacomo) – le vote se fera au CA. 

- les accords conclus concernant le vidéo-
challenge (voir CA 21/08) doivent obligatoirement 
être respectés par la Ligue, y compris en ce qui 
concerne l’alignement obligatoire des juges de 
ligne, et cela même dans la «League Trophy». 
Ces arrangements seront d’ailleurs inclus dans le 
règlement de compétition de l'année prochaine. 
Le Conseil d’Administration et la CNA décident 
conjointement de ne pas permettre d’exceptions 
quant à la non-désignation de juges de ligne pour 
la Ligue-Trophy. Par geste de compensation, la 
fédération financera exceptionnellement les 4 
juges de ligne  dans le cadre de la formation de 
juges de ligne pour l’ECH 2019.  
 

- un video-challenge sera utilisé lors de la finale de 
la coupe (info de G. De Dobbeleer) 

- la CNA tentera de profiter de l'arrivée, ce 18/12 à 
Liège, de l’arbitre espagnol de renommée Susana 
pour organiser une séance de formation gratuite. 
 

- la réunion de la CNA (200 participants) à Elewijt 
aura lieu le 25/01. Au programme figure la 
fiscalité, plus précisément de la loi sur le "revenu 
non taxé" qui, prétendument et selon le 
secrétariat social, ne répond pas du tout aux 
attentes. 

- A. Di Giacomo souhaite recevoir le E-code du 
videosharing afin de pouvoir visionner les images. 
A demander à Marnix. 



4. Liga A Dames ( Pieter Walbers) 
 

- op vraag van P. Walbers duidt de RvB haar 
beslissing van 24 mei om de supercup vanaf 
nu op 11/11 te organiseren. Er wordt duidelijk 
gesteld dat een supercup in september 
onmogelijk is omwille van verschillende 
internationale competities en omdat niet alle 
clubs in september dus in volle sterkte 
kunnen aantreden. 

- er wordt gemeld dat het TIEBREAK systeem 
gemanipuleerd kan worden. Hieraan wordt 
gewerkt. 

- de Liga Dames vraagt om een organigram 
van topvolley, zodat NP-speelsters, dikwijls 
studenten, weten bij wie ze met hun vragen 
terecht kunnen 

- de Liga A dames wordt uitgenodigd om bij VB 
voorstellen in te dienen om samen met de 
federatie te evolueren naar een kwaliteitsvollere 
en meer zichtbare damescompetitie 

 
5. Liga A Heren ( verontschuldigd) 

 
 

4 Ligue A Dames (Pieter Walbers) 
 

- à la demande de P. Walbers, le conseil 
d'administration éclaircie sa décision du 24 mai 
d'organiser désormais la Super Coupe le 11/11. Il 
est clair qu’une Super Coupe en septembre est 
impossible vu les différentes compétitions 
européennes et parce que pas tous les clubs 
peuvent se présenter avec leurs équipes les plus 
fortes. 

- il a été rapporté que le système TIEBREAK peut 
être manipulé. Cette faiblesse est déjà en cours 
d’être remédiée. 

- la Ligue Dames demande un organigramme de 
Topvolley de façon à ce que les joueuses de 
l’équipe nationale, souvent des étudiantes, 
sachent qui contacter avec leurs questions. 

- la Ligue A Dames est invitée à soumettre des 
propositions à VB afin de grandir avec la 
fédération vers une compétition féminine plus 
qualitative et plus visible  

 
5. Ligue A messieurs (excusé) 

 

 
Raad van Bestuur  

 
Conseil d’Administration 
 

1. Verslagen vorige vergadering (18/10) 
 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

1. Rapports des réunions précédentes 18/10 
 

Le rapport est approuvé 

2. HR – ROI (G. Juwet) 
 

- De werkgroep bestaande uit E. Davaux, T. 
Sorgeloos, T. Freyne, J-P.  De Buysscher en 
G. Juwet ontving tot heden enkel een voorstel 
van de NSC. De voorziene meeting van 20/11 
werd daarom verplaatst naar 18/12.  
 

2.  ROI (G. Juwet) 
 
- Jusqu'à présent, le groupe de travail composé de 

E. Davaux,  T. Sorgeloos, T. Freyne, J-P De 
Buysscher et G. Juwet n'a reçu qu'une seule 
proposition, celle de la CNA. La réunion prévue du 
20/11 a donc été reportée au 18/12. 

3. Financiën (C. Kriescher) 
 
- De RvB bevestigt haar standpunt dat niet langer 

uitstel van betaling toegekend wordt aan clubs die 
zich (via VB) inschrijven voor Europese 
competities.  
 

- De kosten verbonden aan invoering & gebruik van 
TIEBREAK alsook die van de statistische 
gegevensverwerking voor Liga A Dames worden 
volledig doorberekend naar de clubs. Toch zullen 
alle clubs flink besparen dankzij het voordelige 
dienstencontract dat VB voor hen afsloot. 
 
 

- C. Kriescher stuurt eerstdaags een 1° 
budgetvoorstel ‘2019’ rond, dat gebaseerd zal zijn 
op de realisaties 2018. 

 
 
 
 
 

3.   Finances (C. Kriescher) 
 

- Le CA confirme son point de vue qu'aucun report 
de paiement ne sera accordé aux clubs qui 
s'inscrivent (via VB) à des compétitions 
européennes. 
 

- Les coûts associés à l’introduction et à l’utilisation 
du TIEBREAK et à celui du traitement des données 
statistiques de la Ligue A Dames sont 
intégralement répercutés sur les clubs. Cependant, 
tous les clubs économiseront considérablement 
grâce au contrat de service avantageux que VB a 
conclu pour eux. 
 

- C. Kriescher enverra bientôt une 1 ° proposition de 
budget '2019' basée sur les réalisations 2018. 



4. Varia 
 
- Arturo di Giacomo wordt unaniem verkozen tot 

voorzitter NSC  
 

- Frank Vandewalle wordt aangesteld als voorzitter 
Raad van eerste aanleg 
 

- Congres FIVB en CEV 
 

Guy Juwet vertegenwoordigde Volley Belgium op 
het congres van CEV en FIVB in Cancun ( 
Mexico).  Willy Bruninx maakte ook deel uit van 
de belgische delegatie. 
VB kreeg geen genoegdoening voor haar klacht  
ivm de internationale ranking na het WK 2018 in 
Italie. VB zal, na overleg met FIVB en de 
voorzitter van de Canadese federatie, geen 
verdere stappen ondernemen. 
Kort verslag wordt gegeven van beide 
congressen en de besproken punten. 
 

- WEVZA publiceert weldra haar programma voor 
de volgende 3 jaar op de CEV website. CEV 
neemt de subsidiërende rol over van FIVB. De 
forfaitaire dagvergoeding die organisatoren zullen 
ontvangen voor logement, eten & transport van 
de deelnemers is opgetrokken van 40 naar 75 
euro. 
 

- Volley Belgium bereidt een paper voor in het 
kader van de vorming van Belgische officials op 
internationale wedstrijden.  

 

4.     Divers 
 

- Arturo di Giacomo est élu à l'unanimité président 
de la CNA 
 

- Frank Vandewalle est nommé président du 
conseil de première instance 

 
- Congrès CEV et FIVB 

 
Guy Juwet représentait Volley Belgium au 
congrès de la CEV et FIVB à Cancun (Mexique). 
Willy Bruninx faisait aussi partie de la délégation 
belge.  
VB n'a reçu aucune satisfaction pour sa plainte 
concernant le classement international suite au 
championnat du monde 2018 en Italie. Après 
consultation avec le président de la fédération 
canadienne, VB ne prendra aucune autre mesure.  
Guy Juwet présente un rapport succinct des 
deux congrès et les points discutés.  
 

- WEVZA présentera bientôt sur le site Web de la 
CEV son programme pour les trois années à 
venir. La CEV reprend le rôle de subventionneur 
de la FIVB. L’indemnité journalière forfaitaire que 
recevront les organisateurs pour l’hébergement, 
la restauration et le transport des participants est 
passée de 40 à 75 euros. 
 

- Volley Belgium prépare un document dans le 
cadre de la formation des officiels belges lors de 
compétitions internationales. 

 

Volgende vergadering raad van bestuur : 
 
20/12 19u30 EVC 

Prochaine réunion du CA: 
 
20/12  19.30h EVC 

 
verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


